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Protokół  LXVIII SESJI Rady Miejskiej  

w Szczawnie-Zdroju  z dnia 26.02.2024 r.  

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 
(pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 12.01. 

Radna nieobecna usprawiedliwiona:   

-Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

Radni nieobecni w trakcie:  

- Radny M. Broda: obecny na sesji od godz. 10.59 do końca trwania sesji.  

- Radny T. Krupa: obecny na sesji od godz. 11.14 do końca trwania sesji. 

- Radna E. Pantol: obecna na sesji od godz. 10.47 do końca trwania sesji. 

- Radna A. Pisarska: obecna na sesji od godz. 10.03 do końca trwania sesji. 

Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie  
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są  
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji  
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b).  

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji  
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ zakładka 2024/ 
LXVIII sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 26.02.2024 r. 
 

Zrealizowany porządek  

1. Otwarcie LXVIII sesji.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej- informacja Kierownika.  

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii.  

5. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2023 rok.  
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6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 stycznia 2024 r.  

7. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój.  

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024.  

11.Przyjęcie sprawozdań z prac za rok 2023 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu,  

b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem,  

c) Uzdrowiskowej,  

d) Spraw Obywatelskich,  

e) Skarg, Wniosków i Petycji,  

f) Rewizyjnej.  

12.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania 

statutu Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju.  

13.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój programu "Karta Mieszkańca Szczawna-Zdroju".  

14.Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia (dotyczy zajęć języka angielskiego w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Szczawnie-Zdroju).  

15.Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji  zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia (dotyczy wymiany nawierzchni na placu zabaw przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Szczawnie-Zdroju). 

16.Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia, (dotyczy 

prośby Mieszkanki Szczawna-Zdroju o pomoc w przyśpieszeniu przydziału 

mieszkania socjalnego).  

17.Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

18.Informacje i komunikaty.  

19.Zamknięcie obrad. 
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1. Otwarcie LXVIII sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, że otwiera 

LXVIII SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

 

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Panią Annę Tumas – Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju, 

- Pełnomocnika Burmistrza Szczawna-Zdroju ds. Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

Panią Paulę Piechaczyk, 

- Panią Danutę Wild Przewodniczącą Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

- Wiceprzewodniczącą Stowarzyszenia „NOWE ŻYCIE” Panią Danutę 

Puchlerz, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 11 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 
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Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska zadała pytanie odnośnie możliwości 

transmitowania obrad sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

i przekazywania każdorazowo w relacji na żywo na oficjalnym profilu 

Facebook Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka odczytał 

pismo Burmistrza Szczawna-Zdroju w tym zakresie, które zostało złożone 

w Biurze Rady Miejskiej. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

3. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej- informacja Kierownika. 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrała Pani A. Tumas Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju i przedstawiła ww. informację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii.  

Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii oraz informacja 

Stowarzyszenia „NOWE ŻYCIE”, zostały załączone do eRADY 

i stanową załączniki nr 4 a – 4e do niniejszego protokołu. 

 

Pan Adam Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał jeszcze raz 

Pełnomocnika Burmistrza ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Panią P. Piechaczyk, 

Przewodniczącą Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Panią 

D. Wild oraz Panią D. Puchlerz Wiceprezes Stowarzyszenia „NOWE ŻYCIE”, 

które zabrały głos i przedstawiły informacje w przedmiotowym zakresie. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.  

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

5. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2023 rok.  

Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej zostało załączone do eRADY 

i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju oraz Kierownik Wydziału 

Gospodarowania Nieruchomościami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.  

W dyskusji udział wzięli: radna M. Zbirek, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 stycznia 

2024 r. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 

31 stycznia 2024 r. został przesłany na adresy e-mail wszystkich radnych 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są uwagi do 

przedstawionego protokołu, czy może zostać przyjęty bez uwag? 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 stycznia 2024 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 31 stycznia 2024 

r. został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za-12, przeciw-0, wstrzymało 

się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

7. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

-Protokół Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 20.02.2024 r., 
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-protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 20.02.2024 r., 

-protokół Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 21.02.2024 r., 

-protokół Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 21.02.2024 r., 

-protokół Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22.02.2024 r., 

zostały załączone do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami.  

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój oraz autopoprawka zostały załączone do eRADY. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zgłosił autopoprawkę. 
 

Autopoprawkę do ww. projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój została przyjęta w głosowaniu: za-12, 

przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 
 

Następnie projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Pani 

Skarbnik. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką została przyjęta w głosowaniu: za-

12, przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 

12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny 

T. Krupa, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, 

autopoprawka stanowi załącznik nr 7a do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 wraz z autopoprawką 

stanowi załącznik nr 7b do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu obrad sesji. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2024. 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy oraz autopoprawka 

zostały załączone do eRADY. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zgłosił autopoprawkę. 

 

Autopoprawkę przedstawiła Pani Skarbnik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2024. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za-13, przeciw-0, wstrzymało 

się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny T. Krupa, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Następnie projekt ww. uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Pani 

Skarbnik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 wraz 

z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 wraz 

z autopoprawką została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za-13, 

przeciw-0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 
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radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny T. Krupa, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, autopoprawka stanowi załącznik 

nr 8a do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024 wraz z autopoprawką stanowi załącznik nr 

8b do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu obrad sesji. 

 

11. Przyjęcie sprawozdań z prac za rok 2023 Przewodniczących 

Komisji Stałych:  

a) Oświaty, Kultury i Sportu,  

b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem,  

c) Uzdrowiskowej,  

d) Spraw Obywatelskich,  

e) Skarg, Wniosków i Petycji,  

f) Rewizyjnej. 

 

Sprawozdania z prac za rok 2023 Przewodniczących Komisji Stałych zostały 

złożone w Biurze Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

i przekazane do wiadomości wszystkim radnym do dnia 

31.01.2024 r. Sprawozdania te zostały także załączone do eRADY 

i stanowią załączniki: 9a- 9f do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

sprawozdań z prac za rok 2023 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu, b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 
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c) Uzdrowiskowej, d) Spraw Obywatelskich, e) Skarg, Wniosków 

i Petycji, f) Rewizyjnej. 

Sprawozdania z prac za rok 2023 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu, b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 

c) Uzdrowiskowej, d) Spraw Obywatelskich, e) Skarg, Wniosków i Petycji, 

f) Rewizyjnej, zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu: za-13, przeciw-

0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w 

głosowaniu udziału nie brali: radny T. Krupa, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu obrad sesji. 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

i nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji 

w Szczawnie-Zdroju. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

i nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji 

w Szczawnie-Zdroju został załączony do eRADY. 

 

Ww. projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu 

Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu 

Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju została 

podjęta w głosowaniu jednogłośnie: za-13, przeciw-0, wstrzymało się od 

głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału 
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nie brali: radny T. Krupa, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia i nadania statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie utworzenia i nadania statutu 

Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 10a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu obrad sesji. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój programu "Karta 

Mieszkańca Szczawna-Zdroju". 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój programu „Karta Mieszkańca Szczawna-Zdroju” 

został załączony do eRADY. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, w której udział wzięli: 

radny M. Broda i Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wprowadzenia na terenie Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój programu "Karta Mieszkańca Szczawna-

Zdroju". 

 

Uchwała w sprawie wprowadzenia na terenie Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój programu "Karta Mieszkańca Szczawna-Zdroju" 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za-14, przeciw-0, wstrzymało 
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się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój programu „Karta Mieszkańca Szczawna-Zdroju” 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wprowadzenia na terenie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

programu „Karta Mieszkańca Szczawna-Zdroju” stanowi załącznik nr 11a 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 

 

Od punktu 14 do punktu 17 obrady sesji prowadził Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania 

organu właściwego do jej rozpatrzenia (dotyczy zajęć języka 

angielskiego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Szczawnie-

Zdroju). 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia został załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu 

właściwego do jej rozpatrzenia. 
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Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 9, 

przeciw- 3, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie brały: Radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia korespondencji 

zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do jej rozpatrzenia 

stanowi załącznik nr 12a do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania 

organu właściwego do jej rozpatrzenia (dotyczy wymiany 

nawierzchni na placu zabaw przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Szczawnie-Zdroju). 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia został załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu 

właściwego do jej rozpatrzenia. 
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Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 9, 

przeciw- 4, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 

osób, w głosowaniu udziału nie brała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. 

Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

korespondencji zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do 

jej rozpatrzenia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia korespondencji 

zatytułowanej „petycja” i wskazania organu właściwego do jej rozpatrzenia 

stanowi załącznik nr 13a do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia, (dotyczy prośby Mieszkanki Szczawna-Zdroju 

o pomoc w przyśpieszeniu przydziału mieszkania socjalnego). 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia został 

załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania 

się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu 

właściwego do jego rozpatrzenia. 
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Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw- 4, wstrzymało się od 

głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 osób, w głosowaniu udziału nie 

brała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jej rozpatrzenia stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uznania się 

za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do 

jego rozpatrzenia stanowi załącznik nr 14a do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

17. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

Radna A. Pisarska zgłosiła następujące sprawy: 

- poprosiła o uporządkowanie drzew na ul. Ogrodowej i na skwerze 

należącego do Uzdrowiska, 

- poinformowała, że na ul. Topolowej są dziury jak się wjeżdża od sprzętu 

wykonującego remont i poprosiła o załatanie tych dziur, 

- na ul. Jesionowej Mieszkańcy informują, że jest brudna woda. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi odnośnie brudnej wody, że były awarie, 

m. in. na ul. Wita Stwosza i awarie te usuwano. 

 

Radna M. Zbirek poinformowała, że Mieszkańcy ul. Baczyńskiego 15 

zgłaszają problem z lejącą się wodą w piwnicy, być może rynny są źle 

ułożone/ nie zbierają wody/ są nieszczelne i woda leje się po ścianach. 

Burmistrz poinformował, że przyjmuje tę informację i zostanie to zgłoszone, 

jednak nie jest to budynek gminny. 

Radna Zbirek dodała, że teren wokół kościoła został tak zagospodarowany, 

że woda z pól leci w stronę tego budynku i podmywa podwórko. Mieszkańcy 
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układają kamienie, by można było wejść do budynku. Zawsze tam był 

takiego rodzaju problem, ale obecnie ta woda z pól oraz rozjeżdżające ten 

teren samochody stwarzają przykrą wyżej opisaną sytuację dla tych 

Mieszkańców. 

 

Radny A. Sikoń zgłosił następujące sprawy: 

- poprosił o zainterweniowanie przy ul. Kolejowej przy przystanku 

autobusowym po lewej stronie, tam gdzie znajduje się rondo, ponieważ jest 

wyrwa/ dziura, która jest niebezpieczna i stwarza zagrożenie dla ruchu 

drogowego, 

- poprosił o psi pakiet na ul. Wita Stwosza. 

Odnośnie wyrwy Burmistrz poinformował, że został zamówiony asfalt 

i będą dokonywane naprawy. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska zapytała o ciąg dalszy sprawy dot. Alei 

Spacerowej- na jakim etapie jest w tej chwili ta sprawa, czy są odpowiedzi 

na zapytania, które Burmistrz skierował do firm w ramach dokonania 

pomiaru poziomu hałasu na tej ulicy. 

Burmistrz odpowiedział, że posiadamy informacje o koszcie pomiaru 

poziomu hałasu oraz opinię od Konserwatora Zabytków dot. sprawy 

wykonania szykan. Następnym etapem będzie na przykład przygotowanie 

dokumentacji i uzgodnienia z Konserwatorem Zabytków, który jeśli dokona 

akceptacji to przystąpimy do prac. Burmistrz poinformował, że mamy oferty 

cenowe dokonania pomiaru hałasu i oferta jest bardzo wysoka, lepiej te 

środki finansowe przeznaczyć na inne działania, które spowodują obniżenie 

hałasu, przyczynią się do wyhamowania ruchu na tej ulicy. 

W tej sprawie głos zabrali także: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka 

oraz Wiceprzewodniczący A. Jennings. 

 

18. Informacje i komunikaty.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju poinformował, że 

do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w dniu 06.02. 
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2024  r. wpłynęła elektronicznie na e-mail informacja z Urzędu 

Skarbowego w Wałbrzychu, że do dnia 29.02.2024 r. wszyscy radni 

mają obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych. 

 Następnie Przewodniczący ponownie przypomniał: 

-zgodnie art. 1 ustawy z dnia 29 września 2022 r. o przedłużeniu kadencji 

organów jednostek samorządu terytorialnego: kadencja rad gmin, która 

upływa w 2023 r., ulega przedłużeniu do dnia 30 kwietnia 2024 r.; 

w związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił wszystkich radnych:  

- o złożenie w dniu 29.02.2024 r. oświadczeń majątkowych na dzień 

29.02.2024 r. za okres od 01.01.2024 r. do 29.02.2024 r. w dwóch 

egzemplarzach (bez PIT)– zgodnie z art. 24 h ust. 4 ustawy o samorządzie 

gminnym;  

- o złożenie do dnia 30.04.2024 r. oświadczeń majątkowych za rok 2023 

wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni w dwóch egzemplarzach,  

- jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 24 h 

ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym- cyt.: „Radny i wójt składają 

pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania. Do pierwszego oświadczenia majątkowego radny jest 

obowiązany dołączyć informację o sposobie i terminie zaprzestania 

prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy, 

w której uzyskał mandat, a wójt informację o zaprzestaniu prowadzenia 

działalności gospodarczej, jeżeli taką działalność prowadzili przed dniem 

wyboru. Kolejne oświadczenia majątkowe są składane przez radnego 

i wójta co roku do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego, oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji.” 

 

 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał: 

- odpis postanowienia Rzecznika Dyscyplinarnego Izby Adwokackiej w 

Wałbrzychu z dnia 30 grudnia 2023 roku o wszczęciu dochodzenia 

dyscyplinarnego w sprawie adw. Tomasza Krupy, który wpłynął do 

Biura Rady Miejskiej w dniu 21.02.2024 r.,  
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- odpis Rzecznika Dyscyplinarnego Izby Adwokackiej w Wałbrzychu 

postanowienia z dnia 30 grudnia 2023 roku o połączeniu postępowań 

dyscyplinarnych w sprawie adw. Tomasza Krupy, który wpłynął do 

Biura Rady Miejskiej w dniu 21.02.2024 r., 

- pismo z dnia 16.02.2024 r. Naczelnej Rady Adwokackiej dotyczące 

przekazania w załączeniu Rzecznikowi Dyscyplinarnemu Adwokatury 

pisma interwencyjnego Skarżących z dnia 25 stycznia 2024 r. 

 

19. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął LXVIII sesję Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

Maja Rutowska              A. Jennings     A. Motyka 
                                                                                                          (od pkt 1 do 13 i od pkt 18 do pkt 19) 

                                  S. Tobis-Pańczyszyn                  A. Jennings 
                     (od pkt 14 do pkt 17) 
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych.  
 

2. Porządek obrad przed zmianami.  
 

3. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej- informacja Kierownika. 
 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii.  
 

5. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2023 rok.  
 

6. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami.  
 

7. 7a, 7b – projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką, 

autopoprawka i uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 
 

8. 8a, 8b- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2024, autopoprawka, uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2024. 

 
9. Sprawozdania z prac za rok 2023 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu,  

b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem,  

c) Uzdrowiskowej,  

d) Spraw Obywatelskich,  

e) Skarg, Wniosków i Petycji,  

f) Rewizyjnej. 
 

10. -14a. Projekty uchwał i uchwały.  

15. Lista obecności radnych. 

16. Lista gości. 

     17. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 


